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 Kancelář 

 Šípkova 47 
 533 41 Lázně Bohdaneč 

 Zápis ze zasedání Představenstva  
MAS Bohdanečsko, z. s. 

 

 

 

 

 

  

 

  

8/24 ze dne 29. 8. 2024  

 

  

Město Lázně Bohdaneč (Ing. Josef Štěpanovský), 
AGRODRUŽSTVO KLAS (Ing. Ladislav Štěpánek), 
Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Bukovce (Ing. Zdeňka Plecháčková) 
Rybniční hospodářství, s.r.o. (Ing. Adolf Vondrka) 
 
(dle prezenční listiny) 

 

 

  

Obec Rohovládova Bělá (Ing. Václav Fišer) 
 

 

 

  

Ing. Daniela Dvořáková 
Ing. Bc. Pavla Friedrichová Sirůčková 
Mgr. Andrea Pavlíková 
(dle prezenční listiny) 

 

 

  

-  

 

  

9:00 hod.  

 

  

1. Realizace Strategie MAS 2014+/2021+ 

2. Podpora komunitní a sociální práce v MAS 

3. Energetika v MAS 

4. Dotační programy Pardubického kraje v MAS 

5. Organizační a personální záležitosti 

6. Regionální spolupráce 

 

 

Omluveni: 

Přítomni: 

Číslo jednání: 

Za kancelář MAS: 

Hosté: 

Čas zahájení: 

Program: 
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Předseda MAS Ing. Štěpanovský zahájil jednání a představil program jednání Představenstva.  

D. Dvořáková informovala o průběhu administrace 1. výzvy MAS Bohdanečsko – SP SZP – rok 2024. Výzva byla 

vyhlášena pro Fichi 4 – Podnikání malých a středních podniků s alokací 1 500 000 Kč a Fichi 5 – Základní služba 

a obnova obcí s alokací 2 900 000 Kč s termínem příjmu žádostí od 1. 7. 2024 do 5. 8. 2024. Kancelář MAS obdržela 

celkem 17 žádostí o dotaci (7 žádostí ve Fichi 4, 10 žádostí ve Fichi 5). V průběhu srpna proběhla v kanceláři MAS 

administrativní kontrola a kontrola přijatelnosti přijatých žádostí. Hodnotící komise se k hodnocení sešla dne 

26.8.2024, Výběrová komise má nastavený termín hlasování do 30. 8. 2024. Schválení žádostí o dotaci proběhne na 

následujícím zasedání Představenstva. 

D. Dvořáková dále informovala o průběhu administrace žádostí výzev IROP 2021+ a o administraci žádostí v PRV 

(vypořádávání tzv. chybníků a podávání žádostí o platbu). 

D. Dvořáková dále informovala o schválení žádosti o platbu a zprávy o realizaci projektu Provoz a animace MAS 

Bohdanečsko II (financování z OPTP 2021+) za období únor–květen 2024 a veřejnosprávní kontrole projektu, která 

na MAS proběhla dne 21. 8. 2024 s výsledkem bez zjištění. 

Představenstvo vzalo na vědomí aktuální informace o realizaci Strategie MAS 2014+ a Strategie MAS 2021+. 

USNESENÍ   

1.1. Představenstvo vzalo na vědomí aktuální informace o realizaci Strategie MAS 2014+ a Strategie MAS 2021+. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

A. Pavlíková předala informace od koordinátorky projektu P. Florianové o činnostech v jednotlivých klíčových 
aktivitách projektu. 
Terénní práce  
- k 21. 8. 2023 navázáno 57 klientů 
- probíhají 1x měsíčně supervize 
- kauzy procházejí v těchto týdnech revizí, případně se uzavírá spolupráce 
- statisticky jsme s počtem kauz v plánovaném projektovém limitu 
Komunitní práce 
- V 8/24 proběhla osobní návštěva šatníku z Nadace Via a úspěšným výsledkem, patrně pošlou fotografa na  

sobotní zářiový swap pro propagaci 
- Zářijová výzva – pánské spodní prádlo a ponožky pro muže bez domova (spolupráce s SKP-Centrum 

Pardubice – byli jsme osloveni) 
- Šatník uzavřen celé prázdniny 
- Otevíráme běžný provoz ve středu 4. 9. 
- Komunitní brigáda na úklid fary po rekonstrukci 30.8.  
- Nová nájemní smlouva s majitelem fary 
- Oslava prvního roku provozu šatníku v soboru 7.9. – sobotní swap, ukázka nové komunitní útulny a anketa 

k jejímu komunitnímu využití  
- Opětovně mobilizována síť dobrovolníků k výpomoc v šatníku s pozitivní reakcí 
Podpora rodiny 
- K 21. 8. realizovány 4 z 5 letních komunitních táborů 
- Průběžně řešena s realizátory administrativa a následné proplacení faktur 
 

 

  
Realizace Strategie MAS 2014+/2021+ 
 

 

 

  
Podpora komunitní a sociální práce v MAS  

1. 

2. 
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Obecně 
- Další ŽoP/ZoR za období 1/24 až 6/24 v červenci odeslána a 21.8. schválena, v následujících dnech proběhne 

splátka dotace ve výši přes 800 tis. Kč.  
- Pavlína pracovní cesta Španělsko 15. -21.9. – sbírání dobré praxe v komunitní práci a komunitní energetice, 

podpoře seniorů atd.  (MAS SKCH) 
Představenstvo vzalo na vědomí informace o realizaci projektu „Akční plán pro OPZ+ MAS Bohdanečsko I.“. 

Představenstvo projednalo nájemní smlouvu mezi Římskokatolickou farností Lázně Bohdaneč a MAS Bohdanečsko, 

z. s. (komunitní šatník VOTOČ TO a komunitní místnost na faře). Představenstvo schválilo nájemní smlouvu mezi 

Římskokatolickou farností Lázně Bohdaneč a MAS Bohdanečsko, z. s. 

USNESENÍ   

2.1. Představenstvo bere na vědomí informace o realizaci projektu „Akční plán pro OPZ+ MAS Bohdanečsko I.“. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

2.2. Představenstvo schvaluje nájemní smlouvu mezi Římskokatolickou farností Lázně Bohdaneč a MAS 
Bohdanečsko, z. s. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
 

P. Friedrichová předala informace o průběhu poradenství a dalších aktivit v oblasti energetických úspor. 

Představenstvo vzalo na vědomí informace o průběhu poradenství a dalších aktivit v oblasti energetických úspor. 
 

USNESENÍ   

3.1. Představenstvo bere na vědomí informace o průběhu poradenství a dalších aktivit v oblasti energetických 
úspor. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
 
 

A. Pavlíková informovala o průběhu výzvy Podpora mobility škol Pardubického kraje 2024 – MAS Bohdanečsko 

a příjmu žádostí do výzvy. Dále informovala o vyjednané změně projektu pro všechny MAS Pk, prodloužení realizace 

do 30.6.2025 a možnost podání vyúčtování projektu do 31.12.2025. Představenstvo schválilo podání změny 

projektu „Podpora mobility škol Pardubického kraje – MAS Bohdanečsko“. 

D. Dvořáková informovala o postupu činností na projektu „Živé Bohdanečsko“ financovaného z Programu rozvoje 

venkova Pardubického kraje 2024, jehož součástí je podpora dílčího projektu „Komunitní život na bohdanečské 

faře“, o postupu činností na faře a změně projektu (konzultováno s Odborem životního prostředí a zemědělství). 

Představenstvo vzalo na vědomí změnu projektu „Komunitní život na bohdanečské faře“.  

USNESENÍ   

4.1. Představenstvo schvaluje podání změny projektu „Podpora mobility škol Pardubického kraje – MAS 
Bohdanečsko“. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

4.2. Představenstvo bere na vědomí změnu projektu „Komunitní život na bohdanečské faře“. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

 

  
Energetika v MAS  

 

  
Dotační programy Pardubického kraje v MAS  

3. 

4. 
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Představenstvo jmenovalo od 1. 9. 2024 vedoucím pracovníkem SCLLD/vedoucím manažerem MAS Ing. Bc. Pavlu 

Friedrichovou Sirůčkovou. J. Štěpanovský i ostatní členové Představenstva popřáli P. Friedrichové Sirůčkové hodně 

úspěchů v pozici manažerky MAS. 

Představenstvo projednalo a schválilo s platností od 1. 9. 2024 dodatek č. 4 pracovní smlouvy Ing. Bc. Pavly 

Friedrichové Sirůčkové na pozici „energetický poradce“ a pracovní smlouvu na pozici „vedoucí pracovník SCLLD“. 

Představenstvo projednalo a schválilo mimořádnou odměnu Ing. Daniele Dvořákové. 

D. Dvořáková informovala o průběhu výběru zaměstnanců na pozici „projektový manažer“, příjem přihlášek do 

výběrového řízení je do 10. 9. 2024. 

Představenstvo projednalo členství v organizaci Age Management z. s. (vzdělávání zaměstnanců). 

USNESENÍ   

5.1. Představenstvo jmenuje od 1. 9. 2024 vedoucím pracovníkem SCLLD/vedoucím manažerem MAS Ing. Bc. 
Pavlu Friedrichovou Sirůčkovou. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

5.2. Představenstvo schvaluje s platností od 1. 9. 2024 dodatek č. 4 pracovní smlouvy Ing. Bc. Pavly Friedrichové 
Sirůčkové na pozici „energetický poradce“ a pracovní smlouvu na pozici „vedoucí pracovník SCLLD“. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

5.3. Představenstvo schvaluje mimořádnou odměnu Ing. Daniele Dvořákové. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

J. Štěpanovský informoval o pokračování vyjednávání ohledně Vysokorychlostní tratě vedené přes území 

Bohdanečska. Dne 15. 8. 2024 se v Lázních Bohdanči konalo jednání dotčených obcí ohledně plánování vedení VRT 

za účasti ministra dopravy Mgr. Martina Kupky, generálního ředitele Správy železnic Bc. Jiřího Svobody MBA 

a náměstka hejtmana Pardubického kraje zodpovědného za dopravu a dopravní obslužnost Michala Kortyše. 

A. Pavlíková informovala o regionální spolupráci a účasti MAS na akcích v regionu i mimo region Bohdanečska, které 

jsou plánovány: 

- Jednání KS MAS Pk, Jevíčko, 3. 9. 2024 
- Oslava prvního roku provozu šatníku v soboru 7.9.2024 – sobotní swap, ukázka nové komunitní útulny a 

anketa k jejímu komunitnímu využití 
Představenstvo vzalo na vědomí informace o regionální spolupráci. 

USNESENÍ   

6.1. Představenstvo bere na vědomí informace o regionální spolupráci. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
 
J. Štěpanovský poděkoval D. Dvořákové za dlouholetou činnost v MAS a popřál jí hodně osobních i profesních 
úspěchů. Proběhlo loučení. Předseda ukončil jednání Představenstva. 
 
V Lázních Bohdanči 29. 8. 2024 

 

 

  
Organizační a personální záležitosti  

 

  
Regionální spolupráce MAS  6. 

5. 
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Ing. Daniela Dvořáková 
 
 

 

 

  

Ing. Josef Štěpanovský 
Předseda MAS 
Město Lázně Bohdaneč 

 

Zapsala: 

Představenstvo MAS: 


